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1. Voorwoord 
Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad van het EYE College. In dit verslag  
beschrijven we in hoofdlijnen waar we ons het afgelopen jaar mee bezig hebben gehouden.  
Medezeggenschap is er voor en namens de leerlingen, de ouders en het personeel op school. De MR heeft 
advies- of instemmingsrecht. 
Wilt u reageren of iets aan ons meedelen, dan kan dit via ons mailadres: mr@eyecollege.nl 
 
Dit schooljaar had de MR voornamelijk één zware, moeilijke taak t.w.: het opheffen van de havo/vwo-afdeling 
voor schooljaar 2023-2024. Na raadpleging met de AOB, College van Bestuur, Yvonne Gerridzen en met 
betreffende collega’s ha/vwo was er uiteindelijk duidelijkheid over de gevolgen voor het personeel/de 
leerlingen/ouders. De MR heeft begin april zijn advies en instemming kunnen geven. Dit hele proces heeft van 
november 2022 t/m april 2023 de meeste tijd in beslag genomen voor de MR. 

 

2. Opheffen havo/vwo bovenbouw 

Op 15 november 2022 werd de MR op de hoogte gebracht middels een memo van het College van Bestuur 
over het besluit om versneld te stoppen met havo bovenbouw en het resterende vwo af te bouwen met ingang 
van het nieuwe schooljaar ’23-’24. De huidige leerlingenaantallen en -instroom voor havo en vwo waren al 
minimaal 5 jaar veel te laag en er was op dat vlak weinig perspectief als gevolg van stevige concurrentie en 
krimp in de regio. 

Volgens een brief van DUO d.d. 18 augustus 2022 zou het EYE College zich volgend schooljaar voor de derde 
achtereenvolgende maal onder de opheffingsnorm bevinden (Artíkel 107 WVO). Door het opheffen van de 
havo/vwo zou de school weer boven de opheffingsnorm komen. 

In maart 2022 was eerder toegezegd door het CvB, dat de huidige leerlingen 3 t/m 6 havo/vwo het diploma 
konden behalen bij het EYE College (voorheen IJsselcollege). In schooljaar 2022-2023 was er al gestopt met het 
aanbieden van vwo-stroom onderbouw omdat de aanmeldingen erg tegen vielen.  

In aanloop naar het opstellen van de begroting 2023-2027 zijn de kosten en opbrengsten per  
onderwijssector in beeld gebracht. Op dat moment werd duidelijk dat de lasten voor 2023 voor de  
bovenbouw havo en vwo uit zouden komen op circa € 1,2 miljoen. Deze berekening werd gemaakt door dhr.  
G. Bor, interim financieel adviseur. Deze adviseur was op verzoek van mw. Y. Gerridzen aangetrokken om de 
financiële situatie van het EYE College duidelijk te krijgen. 
 
De ouders van de leerlingen zijn op de hoogte gebracht via diverse ouderavonden, georganiseerd door College 
van Bestuur en mw. Y. Gerridzen. Voor de leerlingen is een samenwerking aangegaan met het Comenius en 
Krimpenerwaard College voor een goede en fijne overstap.  
Voor het personeel was er een Mobiliteitsplan Van werk naar werk (januari 2023) opgesteld waarop 
instemming is verleend door de MR. Er zijn gesprekken geweest waarin het personeel hun vragen en wensen 
konden uiten. Een aantal personeelsleden blijft en andere hebben een baan elders gevonden. 
 
De MR had instemmingsrecht op de gevolgen voor leerlingen, ouders en personeel. De MR was zich er van 
doordrongen, dat de keus van het CvB niet meer uitgesteld kon worden en kon zich vinden in het genomen 
besluit van het CvB. De MR heeft dan ook een positief advies afgegeven op de gevolgen voor leerlingen en 
ouders en op 3-04-2023 met 3 stemmen voor en 1 stem tegen op de gevolgen voor personeel.  
De sluiting van de havo/vwo is voorbehouden aan de gemeenteraad van Capelle aan den IJssel. De gemeente-
raad is op de hoogte gebracht door CvB en RvT met een aanbiedingsbrief beëindiging havo/vwo d.d. 13-04-
2023. 
 
Over de herstructurering van het gebouw is nu nog niets bekend. Er is een werkgroep gevormd, die zich daar 
mee bezig gaat houden. Op 22-6-2023 heeft de MR een mail ontvangen van mw. M.A. van Steijn (interim 
directeur) met een aantal documenten over de herinrichting van het gebouw. In het nieuwe schooljaar zal dit 
verder opgepakt worden door de werkgroep en het nieuwe MT. 
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3. Leerpleinen 5 havo / 6 vwo 
In het vorige schooljaar was gestart met een nieuw project (Leerplein) waarop de MR zijn instemming had 
verleend.  
In de vergadering van 11-10-2022 is er een evaluatie Leerplein aan de MR gestuurd. Het Leerplein was bedacht 
om de leerling in 5 havo en 6 vwo maatwerk te bieden (rooster zonder al te veel tussenuren, beter benutten 
van de lestijd, huiswerkbegeleiding etc.). Het Leerplein kende in het begin wat strubbelingen maar gaandeweg 
ging het beter. Er is een enquête gehouden onder de leerlingen van 5ha/6vwo en daaruit werd geconcludeerd, 
dat het nog zinvol was om door te gaan met het Leerplein. 
N.B.: In januari 2023 heeft het CvB bekend gemaakt te zullen stoppen met de afdeling havo/vwo en daarmee 
stopt ook het Leerplein weer. 
 

4. Medezeggenschapstatuut / Medezeggenschapreglement 
Op 4 oktober 2022 is er instemming verleent op het nieuwe Medezeggenschapstatuut. 
Op 19 april 2023  is er instemming verleent op het Medezeggenschapsreglement. 
 

5. Mandaatregister (bijlage bij het managementstatuur d.d. 18-03-2021) 
Het mandaatregister geeft een overzicht van bevoegdheden waarvoor het CvB directeuren mandateert. Dit betekent dat 
directeuren uit naam van het CvB hier uitvoering aan mogen geven. De invulling van het mandaatregister ligt in lijn met de 
besturingsfilosofie van BLICK ‘Integraal Management’ en sluit aan bij de huidige verdeling van taken tussen CvB en 
directeuren. Het mandaatregister zorgt ervoor dat er bij juridische procedures taken en  
bevoegdheden helder zijn vastgelegd. Een duidelijk voorbeeld hiervan is het schorsen van  
leerlingen. Dit jaar is er een actualisatie van het schorsings- en verwijderingsprotocol gemaakt. Naast de actualisatie is er 
een mandaatregister gemaakt. De Raad van Toezicht heeft zijn toestemming gegeven. 
De MRVO heeft zijn instemming verleent op 6 juli 2022 (zie notulen 6-07-2022). 

 
6. Vakantieregeling 2023-2024 

Met het voorstel Vakantieregeling 2023-2024 is unaniem ingestemd in de MR-vergadering van 31-01-2023. 
De vakantieregeling is vastgesteld conform het advies van FOKOR. 
 

7. Aanpassingen PTA’s 
De MR heeft verzoeken gekregen van diverse secties (Duits, Engels, Z&W, Nederlands) om de PTA’s te wijzigen. 
De MR krijgt de verzoeken op het laatste moment aangeboden en vindt dit geen goede zaak. Wijzigingen in een 
PTA kunnen nadelig zijn voor de leerlingen. De PTA’s waren al bij de Inspectie geüpload per 1 oktober en 
mogen dan niet meer wijzigen. De MR vindt dat de schooldirectie hier een rol in heeft en vraagt of zij dit willen 
bespreken met de examensecretaris en examencommissie. Na de eindexamens in 2023 zal dit gesprek plaats 
gaan vinden. 
 

8. Meerjarenbegroting 2023 – 2027 
Na enkele opmerkingen over de begroting (zie notulen MR 20-12-2022), heeft de MR positief advies afgegeven 
op de MJB. 
 

9. Formatieplan EYE ’23-‘24 
Het formatieplan is aangeleverd in de vergadering van 19-04-2023 en de MR heeft na enkele opmerkingen 
(o.a. percentagefoutje in tabel op blz. 6) ingestemd met dit formatieplan. 
De PB-uren werden in juni 2023 uitbetaald aan degene, die dit aangegeven hadden. 
 

10. Verzuimprotocol 
Het nieuwe verzuimprotocol is na kleine aanpassingen afgerond en de MR heeft instemming verleend in de 
vergadering van 11-10-2022. 
 

11. NPO-plan 
In de vergadering van 15 november 2022 werd het NPO-plan ’22-‘23 (aangeleverd door dhr. A. Katz) aan de MR 
overhandigd. 
Het plan zag er goed en zeer uitgebreid uit. Er zijn nog wat opmerkingen vanuit de MR geweest (zie notulen 15-
11-2022). De MR heeft zijn instemming verleend aan het NPO-plan. 
 

12. Taakbeleid en Takenlijst 
Het taakbeleid was na 2016 niet meer aangepast. Er is een brede werkgroep (teamleden, PMR, MT) opgericht 
om het taakbeleid en de takenlijst opnieuw onder de loep te nemen. In de notitie Van Taakbeleid naar 
werkverdelingsbeleid waren uitgangspunten genoemd, die in het nieuwe taakbeleid opgenomen moesten 
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worden. De ontwikkeltijd en werkdruk (van 25 naar 24 uur) is meegenomen in het nieuwe taakbeleid. 2/3 van 
de uitgebrachte stemmen heeft goedkeuring gegeven aan het nieuwe taakbeleid.  
Personeelsleden konden schriftelijk stemmen en de uitgebrachte stemmen vielen wat tegen (35 stemmen 
waarvan 30 voor en 5 tegen). 
 
De Persoonlijk Budget-uren zijn in de werkgroep Taakbeleid ook meegenomen. Het betrof een verhoging van 
50 naar 90 PB-uren naar rato van de wtf. De verhoging is ingegaan per schooljaar 2022-2023 maar het Cao-
akkoord was pas halverwege dit schooljaar. De jaartaak lag al vast en afgesproken is om de extra uren van dit 
schooljaar (40 uur en eenmalig 23 uur naar rato van wtf en duur dienstverband) uit te betalen in juni 2023. 
 
Er zijn in de jaarplanning 2022-2023 ook ontwikkeldagen voor personeel ingeroosterd. De PMR heeft naar de 
data gekeken en kleine aanpassingen gedaan in het voorstel wat zij ontvangen hadden. De ontwikkeldagen zijn 
zoveel mogelijk over de dagen van de week verspreid. 
 
Takenlijst 
De PMR heeft ingestemd (zie notulen 28-6-’23) m.u.v. de decanaaturen PRO. Dit komt in het nieuwe schooljaar 
nog een keer terug. Ook zal het MT met antwoorden komen op het aantal vragen, die de pmr gesteld heeft (zie 
notulen 28-6-’23). 
De personeelsgeleding MR vraagt om meer taakuren omdat, door het afstoten van de havo en vwo, de pmr van 
12 personen naar 8 personen moet krimpen. Hierdoor zullen er nog 4 pmr-plekken overblijven, i.p.v. de huidige 
6 pmr-leden. De huidige taken van de 6 pmr-leden zullen hierbij onder de overgebleven 4 pmr-leden verdeeld 
moeten worden, wat dus een taakverzwaring met zich meebrengt 
Het ophogen van de taakuren van een lid pmr zal door het bestuur nader onderzocht worden. Dit is in principe 
vastgelegd in de CAO. Het bestuur zal uitzoeken of er een oplossing zit in de taakuren voor een GMR-VO pmr-
lid. Aangezien het EYE College geen GMR heeft, kunnen deze taakuren misschien verdeeld worden over de 
pmr-leden. Het bestuur zal dit in het nieuwe schooljaar terugkoppelen naar de pmr. 
 

13. Jaarplan ’22-‘23 
In de vergadering van 11-10-2022 werd het jaarplan ’22-’23 besproken. 
De MR had nog wel wat vragen n.a.v. het plan o.a. over de organisatorische ontwikkelingen, pedagogisch 
klimaat PBS), roosters en de kas voor Praktijkonderwijs. Door de ouder dhr. De Gooijer werd nog gewezen op 
het feit, dat de basis eerst op orde moet zijn voordat men kan gaan werken aan de andere zaken. 
Met het plan is unaniem ingestemd. 
 

14. Adviesrapport kansrijke onderbouw per 1-08-2023 
Door de werkgroep, bestaande uit dhr. A. Katz, I. de Milliano en mw. S. van der Kooi (interim) is een plan 
geschreven n.a.v. een kansrijke onderbouw. Tevens is er een Literatuuronderzoek gedaan. Er zijn 3 
klankbordsessies geweest en er zijn individuele gesprekken gevoerd met teamleden. 
In de MR-vergadering d.d. 20-12-2022 is dit adviesrapport besproken en is er instemming verleend. 
 
Inleiding: 
Eind 2021 heeft het EYE College de subsidie heterogene brugklassen aangevraagd en toegekend gekregen. De 
subsidie is onderdeel van het Nationaal Programma Onderwijs (NPO).  
Het doel van deze subsidie is om middelbare scholen te stimuleren hun brugklassen zo in te richten dat 
leerlingen met verschillende basisschooladviezen bij elkaar in de klas zitten. Zo krijgen leerlingen in de eerste 
leerjaren van de middelbare school meer tijd om op het voor hen beste passende niveau te komen. Op 1 
november 2023 moet |EYE College een voortgangsrapportage aanleveren aan de subsidieverstrekker.   
  
Voor het vraagstuk heterogene brugklassen heeft het MT de werkgroep ‘kansrijke onderbouw’ o.l.v. Ilona de 
Milliano, Arnoud Katz en Siska van der Kooi ingesteld. De opdracht is om -met input vanuit het team- een 
advies te geven aan het MT over de inrichting van een kansrijke onderbouw.   
In november 2022 is door het CvB het voorgenomen besluit genomen om -versneld- de (bovenbouw) havo en 
het resterende aanbod van vwo af te bouwen zodat per 1 augustus 2023 geen onderwijs voor havo en vwo 
meer in het totale opleidingsaanbod zit. Dit besluit heeft gevolgen voor de huidige -en toekomstige inrichting 
van de onderbouw.   
Het MT had verzocht om -met input vanuit het team- uiterlijk half december een advies uit te brengen over de 
inrichting van een kansrijke onderbouw per 1 augustus 2023.  
 
Samenvatting advies: 
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Vanuit de visie van het EYE College op de kansrijke onderbouw (kansrijke benadering) geeft de werkgroep met 
haar advies antwoord op de vraag ‘op welke wijze de school kansen geeft aan de leerlingen in de onderbouw’.   
Na raadpleging van de literatuur en de collega’s stelt de werkgroep dat een school met een mix van heterogene 
en homogene klasindelingen gekoppeld met een helder doorstroombeleid net zo effectief kan zijn als een 
school met louter heterogene klasindelingen (brede brugklassen) waarbij de leerlingen hoofdzakelijk op hun 
eigen niveau les krijgen. 
 
 
 
 
Per 1-08-2023 wordt gestart met dit plan. 
Het volledige plan is terug te vinden op de Portal –> Organisatieboek -> Beleid. 
 
De MR heeft enkele opmerkingen gemaakt en is er unaniem ingestemd met dit plan (zie notulen 20-12-2022). 
 

15. Raad van Toezicht 
Er is dit jaar weer tweemaal een overleg geweest met de Raad van Toezicht en de MR (20-12-’22 en 24-5-’23). 
Agendapunten: ontwikkelingen EYE College, opheffen havo/vwo en verlenging dienstverband van mw. E. Smit 
en dhr. D. van Zundert. 
 
Er is een BAC opgesteld waarin mw. C. de Jong zitting heeft genomen (22-5-’23). Voor het jaar 2023 (december) 
werd een nieuw lid gezocht vanwege de tweede en laatste termijn van dhr. S. el Ouazizi. Er is een nieuw lid 
benoemd, dhr. Marc van Zelst en hij treedt toe als lid per 1 januari 2024. 
 

16. Ontwikkelingen Arbodienstverlener 
In een brief van het CvB d.d. 14-10-2022 werd kenbaar gemaakt, dat onze huidige bedrijfsarts er mee ging 
stoppen per 31 augustus 2022. De arbeidsdienstverlener De Witte Raaf kon geen nieuwe bedrijfsarts leveren 
waardoor het CvB besloten heeft voor een tijdelijke oplossing te gaan met Belastbaarheid.nu. Er is met de PMR 
online kennis gemaakt met de nieuwe bedrijfsarts.  
N.B.: Deze tussentijdse oplossing geldt voor 1,5 jaar. De PMR heeft hierop instemming verleend in oktober 
2022. 
 

17. Schoolgidsen pro en vmbo/mavo/havo 
In de vergadering van 15-11-2022 zijn de schoolgidsen besproken. Mw. S. van der Kooi, interim manager, had 
de schoolgidsen gemaakt. De op- en aanmerkingen van de MR zijn verwerkt en daarna zijn de schoolgidsen op 
de website geplaatst. 
De schoolgidsen moesten opnieuw aangepast worden en deze zijn in de vergadering van 28-6-’23 besproken. 
De tekst o.a. over de havo/vwo is eruit gehaald en er moet een nieuwe tekst toegevoegd worden over het 
afschaffen van de vrijwillige ouderbijdrage per schooljaar 2023-2024 (zie verderop in dit jaarverslag). 
Wijzigingen worden nog toegevoegd door de PR-medewerkster mw. J. Persoon. Met name voor de 
Praktijkonderwijs zou mw. J. Klop nog tekst aangepast willen zien.  
De MR heeft nog geen instemming verleend en dit komt terug in het nieuwe schooljaar. 
 

18. Vergaderdata 2022-2023 
De MR heeft dit schooljaar 11 vergaderingen gehad t.w.: 
06-09-2022 
11-10-2022 
15-11-2022 
20-12-2022 (met Raad van Toezicht) 
19-01-2023 (extra) 
31-01-2023 
14-03-2023 
19-04-2023 
17-05-2023 
24-05-2023 (met Raad van Toezicht online) 
27-06-2023 
 
Het is dit jaar diverse weer malen voorgekomen, dat de documenten vanuit het management niet of niet op 
tijd aangeleverd werden voor de vergaderingen waardoor het betreffende agendapunt opgeschoven moest 
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worden naar de volgende vergadering. Dit had als gevolg, dat de agenda van de MR soms erg vol was. De MR 
vond dit niet prettig en temeer omdat er dit jaar een heel belangrijke instemmingsrecht over de havo/vwo lag 
waar de MR veel tijd aan kwijt was. De PMR-geleding heeft diverse keren bij elkaar gezeten om dit punt te 
bespreken, soms met de betreffende docenten ha/vwo en de bond. De instemming is inmiddels afgegeven en 
dit agendapunt is afgehandeld. 
De MR hoopt dat de aan te leveren documenten in het nieuwe schooljaar beter zal verlopen. 
 

19. Lessentabel pro-vmbo-mhv 
Op de aangeboden lessentabel zijn kleine aanpassingen gedaan: 

• De lessen havo/vwo (ook onderbouw) zijn komen te vervallen 

• 1 uur toegevoegd bij M&M 

• Spaans in de onderbouw 

• Les digitale vaardigheden bij PRO op het rooster 

• Les Groen in klas 2 bij PRO 

• 1 uur extra toegevoegd voor stagebegeleiding bij PRO 

• Stage 1 dag minder in klas 4 bij PRO  

• Sofa en muziek 1 uur minder bij PRO 

• PRO+ krijgt 32 lesuren i.v.m. wiskunde en Nederlands 
 
De MR heeft unaniem ingestemd op 31-01-2023. 
 

20. Subsidie Basisvaardigheden (PRO) 
Er is een subsidie-aanvraag gedaan door dhr. M. Bakker, teamleider PRO. Deze subsidie is aangevraagd voor de 
hele school, maar is door loting alleen toegekend aan PRO. Het gaat om het versterken van de basisvaardig-
heden. Voor rekenen, taal, burgerschap en digitale geletterdheid is meer aandacht. Meer uren is daarin niet de 
oplossing, maar professionalisering van collega's en het team. 
De MR heeft unaniem ingestemd met de subsidie-aanvraag d.d. 31-01-2023. Het uitgewerkte plan komt nog 
naar de MR. 
 

21. Beloningsbeleid BLICK, versie 01.2023 / Functiehuis versie 2022-Augustus 2022 
Via het CvB had de MR het Beloningsbeleid BLICK ontvangen en deze is besproken op 31-01-2023. 
De MR had wat opmerkingen (zie notulen d.d. 31-01-’23) en die zijn beantwoord door het CvB d.d. 17-4-‘23. 
De MR heeft unaniem ingestemd met het Beloningsbeleid BLICK d.d. 28-06-2023. 
 
Aanvullende afspraken belonen (adjunct-) directeuren 
Het college van bestuur heeft instemming gevraagd, aan de PGMR en de PMRVO, op het BLICK beloningsbeleid 
en de PGMR instemming op de aanvullende bijlage voor afspraken belonen (adjunct-)directeuren. 
Dit document was voor het PO (primair onderwijs) bestemd maar de MRVO moest hier ook instemming op 
geven. De MRVO heeft unaniem ingestemd met deze aanvullende afspraken d.d. 31-01-’23. 
 
Functiehuis (ter informatie) 
In 2020 is het eerste functiehuis BLICK tot stand gekomen, in de afspraken met de GMR-PO en MR-VO is  
voorgesteld om het functiehuis elke 2 jaar te actualiseren. Dat is in augustus 2022 gedaan. 
Omdat de wijzigingen zijn gebaseerd op cao-wijzigingen, is het document ter informatie aangeboden aan de 
MR. Bij het VO was nog niet duidelijk hoe de nieuwe organisatiestructuur er uit zou gaan zien. De nieuwe 
functie van teamleider moet nog opgenomen worden in het Functiehuis. 
 

22. Verzuimprotocol 
De MR heeft een aanvulling in het protocol geadviseerd om de aanwezigheidsplicht voor 18-jarige op te 
nemen. Op de notitie “te-laat-regel” van dhr. Katz, stemt de MR niet in. Leerlingen hebben misbruik gemaakt 
van deze regels (5 minuten looptijd. 
Na deze aanpassingen heeft de MR unaniem ingestemd op 11-10-2022. 
In het nieuwe schooljaar 2023-2024 zal het Verzuimprotocol opnieuw geëvalueerd worden. 
 

23. Memo Bestuursrappportage MTO-Rapportage bestuurlijke analyse MTO 
N.a.v. het tevredenheidsonderzoek voor medewerkers in september 2022 is er een rapportage en een memo 
van het CvB aan de MR overhandigd (3-4-’23). De rapportage is samengesteld door bureau B&T 
Organisatieadvies. De MR vindt het jammer dat maar 60% van de medewerkers van EYE College de vragenlijst 
heeft ingevuld. Het cijfer voor het EYE College is 6,1, dit is lager dan het gemiddelde van alle scholen. 
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Bij het EYE College komt vooral de aansturing van het MT aan de orde. 
De MR geeft als advies mee aan het bestuur om deze enquête jaarlijks te houden op het zelfde moment in het 
jaar, dit geeft meer informatie dan nu eenmalig na ruim drie jaar. In april 2024 zou er opnieuw een 
tevredenheidsonderzoek dienen plaats te vinden. 
 

23. Organisatiestructuur 
Nieuwe directeur EYE College: 
In een plenaire vergadering op 4 juli 2023 is bekend gemaakt, dat er een directeur voor het EYE College is 
aangesteld. Dhr. Robert Koerts zal met ingang van het nieuwe schooljaar 2023-2024 bij ons starten. 
Na een wervingselectie door B&T waren er een aantal kandidaten gevonden. Daarna is er in een BAC, waarin 
dhr. R. de Gooijer namens de MR zitting had, twee gespreksrondes gehouden. Uiteindelijk bleef dhr. Koerts 
over als meest geschikte kandidaat. 
De MR heeft een positief advies afgegeven aan het bestuur op de profielschets directeur EYE College (16-5-’23) 
alsmede op de aanstelling van dhr. R. Koerts (4-7-’23). 
 
Nieuwe teamleiders: 
In de plenaire vergadering werden ook 3 nieuwe teamleiders bekend gemaakt. Deze zijn ook door middel van 
een voorselectieprocedure door B&T geselecteerd. Vanuit de eerste ronde is er 1 kandidaat gekozen en in de 
tweede ronde zijn 2 kandidaten gekozen. In de BAC had dhr. O. Jaglall zitting namens de MR. 
2 teamleiders gaan starten met ingang van het nieuwe schooljaar 2023-204 en 1 teamleider per 1 oktober 
2023. De rollen over de verschillende afdelingen moeten nog verdeeld worden. 
 

24. Werving schoolleiding 
Per 1 april had mw. Y. Gerridzen haar taak als a.i. directeur stopgezet. Zij heeft alleen de afwikkeling havo/vwo 
nog voor haar rekening genomen. Er werd gezocht naar een plaatsvervanger tot aan de zomervakantie en die 
was gevonden door het College van Bestuur. Mw. M.A. van Steijn heeft als nieuwe interim de taak 
overgenomen en heeft dit naar tevredenheid gedaan. Een fijne persoonlijkheid om mee samen te werken, zo 
heeft de MR haar ervaren. 
 

25. Afschaffen vrijwillige bijdrage 
In een memo van het College van Bestuur (22-06-’23) kwam een voorstel om de vrijwillige ouderbijdrage af te 
schaffen met ingang van het nieuwe schooljaar ’23-’24. Het CvB neemt per leerling een bedrag op in de 
schoolbegrotingen (bedrag voor het VO is nog niet bekend).  
BLICK is van mening dat alle leerlingen gelijke kansen moeten hebben en dus ook op een breed aanbod van 
activiteiten gericht op culturele ontwikkeling en ontspanning. 
Om dit voor alle leerlingen op BLICK-scholen mogelijk te maken, worden deze activiteiten voortaan 
losgekoppeld van de ouderbijdrage en gefinancierd uit eigen middelen/de rijksbijdrage. 
Het gaat om een pilot van drie jaar. Voor de komende drie jaar wordt hiervoor een bestemmingsreserve 
gecreëerd vanuit het eigen vermogen van BLICK om hieruit deze kosten te dragen. Na één jaar wordt 
geëvalueerd wat dit betekent voor de begroting van BLICK. Na drie jaren wordt de pilot geëvalueerd. 
 
Vanaf schooljaar 2023/2024 zal de gemeente Capelle aan den IJssel ook geen bijzondere bijstand meer 
verstrekken voor de vrijwillige ouderbijdrage. Op basis van de regeling bijzondere bijstand indirecte 
schoolkosten kunnen ouders met een laag inkomen een bijdrage krijgen voor indirecte schoolkosten. Daartoe 
behoren tot aan het einde van het schooljaar 2022/2023 ook de kosten die onder vrijwillige ouderbijdrage 
vallen. 
Tevens is in de wet per 1-08-2021 opgenomen, dat leerlingen die de vrijwillige ouderbijdrage niet kunnen of 
willen betalen, niet uitgesloten mogen worden van activiteiten. 
 
De MR adviseert om vooraf een berekening te maken van de werkelijke kosten per leerling, Uitgaande van wat 
de werkelijke kosten van de afgelopen jaren zijn geweest. 
De MR pleit er wel voor om sponsoring van ouders toe te staan als er ouders zijn die de school een warm hart 
toedragen. Het CvB kan hierover een brief sturen aan alle ouders. 
In oktober 2023 worden diverse partijen (ouders, personeel, lokale-sociale media kanalen, via website) 
geïnformeerd.  
 
De oudergeleding MR en de overige leden hebben ingestemd met het voorstel van het CvB op 28-6-2023. 
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26. VOO abonnement en MR Academy 
Het servicepakket bij de AOB is beëindigd door het bestuur. Dit was een duur abonnement. 
Het bestuur heeft op 13-4-’23 een memo aan de MR gestuurd.  
BLICK heeft een BLICK-breed abonnement afgesloten bij de VOO met als aanvulling de MR academie, zodat alle 
MR’en en de GMR gebruik kunnen maken van de diensten van de VOO en de MR academie. Hierdoor vervalt de 
noodzaak van andere abonnementen.  
De MR academie is een e-learning omgeving voor MR-leden in het onderwijs. De MR Academie is er om 
medezeggenschapsraden te ondersteunen bij hun werk. Zo bevat de online academie een inwerktraining voor 
MR-leden om de basis onder de knie te krijgen 
Meer info: voo.nl 
 

27. MR leden en notulist 
Mw. L. Roos had aangegeven, dat zij i.v.m. drukke werkzaamheden met haar bedrijf, geen tijd meer had om de 
vergaderingen te notuleren. De MR heeft haar bedankt voor al haar werkzaamheden. 
Per april 2023 is er een nieuwe notulist gekomen, mw. J. Revet. 
 
Ouder MR, dhr. R. de Gooijer, heeft afscheid genomen op 30 juni tijdens de laatste bijeenkomst met het 
afsluiten van het jaar d.m.v. een diner met de MR. Hij is diverse malen gevraagd deel te nemen in een 
werkgroep of BAC (Benoemings Advies Commissie) en heeft zijn taak naar volle tevredenheid voor de MR 
uitgevoerd. 
Dhr. De Gooijer heeft 8 jaar deelgenomen aan de MR. Zijn zoon was geslaagd en zijn termijn eindigde hiermee. 
 
Leerling dhr. D. Tjon Affo zat in zijn laatste jaar bij ons en moest afscheid nemen. Hij had zijn diploma behaald 
en ook hij werd getrakteerd met een etentje op 30 juni 2023. Dhr. Tjon Affo heeft zijn taak als MR-lid naar volle 
tevredenheid uitgevoerd. Hij heeft van oktober 2021 t/m juli 2023 deelgenomen aan de MR. 
 
Beide heren zijn hartelijk bedankt voor al hun werkzaamheden. 
 
Personeel MR, dhr. O. Jaglall heeft de MR helaas ook moeten verlaten. Doordat de afdeling havo/vwo, waarin 
hij les gaf ermee ophield, heeft hij uiteindelijk besloten om een andere baan te zoeken. Hij heeft daardoor ook 
op 30 juni afscheid moeten nemen. Dhr. Jaglall heeft zitting gehad van juli 2020 t/m juli 2023. 
 
De MR heeft hem hartelijk bedankt voor al zijn werkzaamheden. 
 
 
 
 
MRVO, 
Secretaris mw. C. de Jong 
 
Datum: juli 2023 
 
 
 
 

 


